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Deelnemers: 

Coen Raas, Lies Meesen-Deburghgraeve, Jeanine Matthijs, Ilse Buijsrogge, Jacqueline de Ridder, Marieke Kwast, Grace Van 
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Afwezig: Konrad vd Velde, Dane Chan. 

Start: 16:30 uur. Directie sluit aan vanaf 18:00.  
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Opening 
 

Nieuwe leden 
We hebben een nieuw lid van de leerling geleding. Dane Chan. Hij is er vandaag nog niet bij. 
 

Nieuws 

Nieuws vanuit leerlingen en ouders 
Er is geen nieuws. 
 

Stand van zaken Smartphonebeleid 
De evaluaties zijn binnen en we worden bijgepraat. Er is geëvalueerd wat we hadden bedacht. In zijn 
algemeenheid zeggen ze allemaal dat ze niet zoveel verschil merken. En het is heel moeilijk handhaven. 
Er komt mogelijk wel een aanpassing om het beter te kunnen handhaven op filmpjes rondsturen ed.  
Vanaf volgend schooljaar zijn er genoeg laptops op school om iedereen van een laptop te voorzien. 
Zonder de telefoon weten de kinderen blijkbaar niet meer wat ze moeten doen. Veel vechtpartijen op 
andere scholen. Als sanctie wordt het misschien toch innemen of in een soort van telefoonkluis. De 
nieuwe plannen zullen dan weer aan de MR worden voorgelegd. 
 

Schoolplan  
Wat moet er gedaan worden om iedereen mee te krijgen in het nieuwe schoolplan. Het bestuur wil dit 
eigenlijk aangeboden krijgen voor de Kerstvakantie. 
Ons idee is niet plenair. Maar eerder net zoals bij de functiemix een bijeenkomst plannen op vrijwillige 
basis ((ook)via teams bijeenkomst). En niet op vrijdagmiddag. Dit is een adviesvraag. Instemming kan 
pas als we het definitieve schoolplan hebben gezien. Samenvatting en via de info. 
 

Inspectierapport 
In deze conceptrapportage staat dat het afgerond is als voldoende. De definitieve versie wordt ons nog 
toegestuurd. Directie vindt dat we het verdienen en dat we veel hebben geleerd. En dat er zaken waar 
we al mee bezig waren in de versnelling zijn gekomen. 
De herstelopdracht zit op de basisvaardigheden. De coördinatoren van de basisvaardigheden horen in 
het land dat elke school deze opdracht heeft gekregen. Er moet nog een soort samenhang in ontstaan 
naar de kinderen uit onze omgeving.  
We gaan de komende jaren stappen zetten. Het vakgerichte taalonderwijs gaan we in de loop van de 
komende maanden en jaren opbouwen. We moeten stapjes blijven zetten. 
Over 4 jaar komt de inspectie weer langs. 
 

Hybride brugklas 
Het enige wat ons opvalt is dat in de lessentabel dat bk heel wat minder lesuren heeft. 
Bk heeft bijvoorbeeld geen Frans. Dat scheelt ook al 3 uur. Zitten er nog knelpunten in de 
bevorderingsregels. Het is de bedoeling dat je drempelloos van leerjaar 1 naar leerjaar 2 gaat. Er zijn 
daar dan geen harde regels. Van 2 naar 3 moeten we dan wel goed kijken of de doorstroom dan goed 
gaat. Dit heeft dan wel met de bevorderingsregels te maken. Voor de rest zien we het als positief. De 
vraag op instemming is of er een andere indeling van de klassen mag komen. De rest kan als advies 
worden aangegeven. 
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Onderwijstijd 
We voldoen aan de urennorm. Op een klein foutje na in het overzicht wat nog zal worden nagekeken 
hebben we verder geen vragen. 
 

Rekenbeleid en burgerschap en digitale geletterdheid 
Het document beschrijft de uitvoering. Vanuit de sectie moest eerst een plan maken en dan moest het 
weer in een ander format. De directie geeft aan dat ze dit inderdaad al hebben gehoord en dat dit beter 
moet worden. De schoolopleider heeft een schema gemaakt en hij gaat alle secties langs om de kruisjes 
waar nodig nog aan te passen. Dit had beter vooraf kunnen gebeuren zodat de opdracht als minder 
zwaar geïnterpreteerd was geworden. Het mag niet te kunstmatig worden. Maak het bijvoorbeeld niet 
te groot, speel in op de actualiteit.  
 

Vaste agendapunten 
 

Update Nieuwbouw 
Vorige week vrijdag is de directie naar de gemeente geweest. Er is een nieuwe ontwikkeling de 
Carmelweg en de Zoutestraat zijn akkoord maar in de Zandstraat zit nog 1 tegenstander. Het betreft de 
fietsenstalling. Mocht deze meneer blijven protesteren dan zal dit zeker een grote vertraging 
opleveren. De plannen van de Zuidhal in den Dullaert zullen eerder worden opgeleverd. In principe zou 
het 4de kwartaal 2026 de school klaar moeten zijn. De Gildenstraat kan pas worden gesloten als alles 
klaar is. 
 
Vorderingen klooster 
Op dit moment is er een tweede onderzoek uitgevoerd en loopt er een derde onderzoek. De restauratie 
is best wel prijzig. Er moeten 3 offertes worden aangeleverd. De eerste geeft aan dat er problemen zijn 
met de gewelven. De tweede geeft aan dat het over het gehele klooster gaat. Er zal meerdere jaren 
moeten worden gekeken wat doet het gebouw verder. We wachten het derde onderzoek af. Het 
noodplafond komt er in een ‘light’ versie. Een soort netconstructie om een veilige gelegenheid te 
creëren voor leerlingen en docenten. Dit blijft nog even binnen de MR. 
 

Update Veiligheid 
Er is een onderzoek richting de brandveiligheid. De noodverlichting flikkert en daar wordt aan gewerkt. 
Persoonlijke koffieapparaten worden niet meer toegestaan. Er wordt ook een nieuwe 
ontruimingsoefening voor beide locaties voorbereid. Voor de oefening komt er ook nog een 
voorlichting. Vorige keer is er goed meegewerkt. Op de Zoutestraat is het als voldoende beoordeeld. Op 
de Gildenstraat waren er meer aandachtspunten.  

 
Kwaliteit 
Alles wat in de kwaliteitskalender staat daarvan denken we denken echt dat dit allemaal gebeurt.  
Er wordt stapje voor stapje aan gewerkt om dit allemaal te doen. De taak van de MR is om in de 
kwaliteitskalender te kijken wat er nog niet is gedaan en de directie daarop te bevragen. Je kunt dit als 
handvat gebruiken. We kiezen iedere keer 1 of 2 dingen. 
Een aantal voorbeelden: 
Er wordt gewerkt aan verbetering van de PTA’s. 
Het lijkt alsof er steeds meer leerlingen verzuimen. De coördinatoren gaan hiervoor een scholing volgen 
om er beter zicht op te krijgen en daarna proberen we er grip op te krijgen.  
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Er was een schoolbrede scholingsdag rondom het thema motivatie. Het ging van motivatiedip, 
gamification, VR in de klas. Er was een sessie over formatief handelen en taalonderwijs. Op het ochtend 
en middagdeel is goed ontvangen. Het namiddagdeel duurde te lang na een intensieve ochtend en het 
was misschien ook te veel theorie.  
De vraag is om dit verder uit te werken of een vervolg te blijven geven. 
OOP waren aan de slag met een cursus Magister en andere werkzaamheden. 
 

Documenten 
 

Nieuw resultatenplan 
Gaat dit allemaal lukken in een jaar. Het eerder aanvliegen van leerlingenbesprekingen. De coaches 
maken van tevoren een lijst met leerlingen. Die willen we zeker besproken hebben. Dan kunnen de 
kinderen die bij meerdere docenten op het netvlies zitten nog worden toegevoegd. Er zou geëvalueerd 
moeten worden hoe dit gegaan is en of dat beter was dan voorgaande jaren.  

 
Document MAS (maatschappelijke stage) 
Jaap laat zich verontschuldigen en heeft de informatie aan Coen doorgegeven. De notitie is langs 2 
teams geweest en beoordeeld. De mening van de teams is dus meegenomen. De mening van de MR is 
dus blijkbaar anders dan de mening van de coaches van vorig jaar. De MR wil graag dat we afwachten 
hoe het stimuleren werkt. 
 

Proces toetsbeleid  
Ter instemming 
Het gaat om het proces. De vraag is of de MR akkoord is met dit proces. Het is al een eerder op tafel 
geweest maar de data zijn aangepast. Op het conceptproces was al eerder positief advies gegeven door 
de MR met de opmerkingen dat de tijdlijn niet helemaal overeenkwam met de actualiteit. Deze data 
zijn nu aangepast.  
 
 

Beeldvorming 
 

Meedenken over de vragen leerling, ouder medewerker tevredenheidsonderzoek 
De vragen over het leerlingenonderzoek zijn al gedaan via de leerlingenraad. De vragen zijn 
standaardsets en soms lastig om te beantwoorden. Wanneer kan deze opnieuw geagendeerd worden. 
Er kan nog een set vragen worden toegevoegd. Bijvoorbeeld vragen over roosters ook voor docenten. 
De versie die we hebben is niet meer de meest actuele. We krijgen deze nog toegestuurd. Voor de 
leerlingen zullen we schriftelijk reageren. 
 

Henri Bontebal: Wat moet de politiek doen? 
Het stuk is geschreven door de directie. We kiezen uit deze 5, thema 1,2 en 4. Het gaat allemaal over 
onderwijs in Zeeuws-VVlaanderen. 
 
Thema 1; ‘vergroten van vertrouwen’ of ‘versterken van controle en bureaucratie’?   
Thema 2; Een zo hoog mogelijk niveau behalen óf leerlingen als mens beter/ completer voorbereiden? 
Prioritering van belangen in onderwijs bij onvoldoende middelen  
Thema 4: de haalbaarheid van inclusief onderwijs 
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Kleine aanpassing schoolregels 
Roosterwijzigingen zijn niet altijd voorzien. Als er een afspraak is die niet verzet kan worden dan hoort 
de roosterkamer dat graag zodat ze er rekening mee kunnen houden. Op het laatste moment gebeuren 
geen grote verschuivingen meer. 
 

Casinodag 
Dit betreft de mail van een ouder. Hierover is door de ouder ook gesproken met Jaap en na wat 
nuancering is het spelletjesdag geworden. 
 

 

Rondvraag 
 
Vertegenwoordiging in de PGMR bij afwezigheid van de voorzitter?  
 
Preventie helpt averechts. Een voorbeeld is over vapen. De directie is aan het kijken met 101 hoe dan 
wel. Het maakt eerder nieuwsgierig en het wakkert aan. 
 
OPR vergadering is 28 Januari. 
 
Inclusief onderwijs graag altijd even kort op de agenda. Hanna kan hiervoor een keer worden 
uitgenodigd. 
 
We hebben samengezeten met de RvT en Piet ging vragen met betrekking tot terugkoppeling. 
 
 

 
Notulen 
De notulen van de vorige vergadering zijn bij deze goedgekeurd 


